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Berešová: 

Aké kroky podniklo vedenie mesta na rekonštrukciu krytej plavárne. Na webe zaznela 

informácia, že mesto malo nejaké rokovania, malo nejaké stretnutia, tak mňa by zaujímalo 

s kým konkrétne a s akým výsledkom.  

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka problémov a opravy plavárne alebo rekonštrukcie plavárne, boli to len 

informatívne stretnutia. Tento problém, ako isto viete je dlhodobý, pretože sa rieši už 

niekoľko rokov, čiže mesto spracováva informácie a pripravuje nejaký podklad, resp. 

materiál, ktorý neskôr dáme vedieť verejnosti, resp. aj poslancom.  

Berešová: 

Mňa by zaujímalo konkrétne stretnutia, s kým a aká je nádej, že sa v tej veci niečo zmenilo 

k lepšiemu, ľudia sa pýtajú.  

PhDr. Čižmár: 

Keď sa ľudia pýtajú, tak odpoviem vám len intencie aké sú, riešili sme túto otázku 

s potenciálnymi investormi aj z minulého obdobia. Zatiaľ je to vo fáze, že sa len 

zoznamujeme s materiálom, resp. s možnosťami aké tu boli v minulých rokoch. Vieme, že 

takáto otázka do budúcnosti jej riešenie je možné viacerými spôsobmi. Práve preto sa čaká aj 

na výzvy, resp. možno bude možnosť využitia cezhraničnej spolupráce, resp. tak, ako tu už 

bolo prezentované aj minulým vedením mesta, ak sa nemýlim pán Ing. Gore hovoril, že 

takýto problém si obnáša aj vstup nejakého väčšieho investora, s väčším finančným obnosom. 

Otázne je, akým spôsobom a v akom rozsahu bude potrebné tieto práce zrealizovať na to, aby 

plaváreň mohla byť sfunkčnená.  
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